
In de Andoornlaan is een behoorlijke investering gedaan om de oversteek voor 
fietsers en dergelijke veiliger te maken. 
  

Vanuit de wijk Wilgendonk in het verlengde van de Toortsdreef is een 
oversteekplaats zonder de nodige voorzieningen naar het winkelcentrum. Op deze 
plaats is geen voetgangersoversteekplaats aanwezig, hetgeen de bewoners als zeer 

onveilig zien. 
  
Vanuit de bocht op de Platanenlaan wordt soms met een hoge snelheid gereden 

terwijl er nog personen, met of zonder rollator, aan het oversteken zijn. Dit leidt vaak 
tot gevaarlijke situaties. 
   

Wellicht dat op die plaats een definitieve oversteekplaats met de nodige 
voorzieningen kan worden gerealiseerd met o.a. verlichting.  
  

Dit zal qua investering zeker minder vergen dan de voorziening die bij het N3-viaduct 
is gerealiseerd. 
 

Kan het college aan de wensen van de bewoners tegemoetkomen? En tevens 
nagaan waar in onze gemeente soortgelijke situaties ook veiliger gemaakt kunnen 
worden, opdat fietsers en voetgangers op die plekken beter beschermd kunnen 

oversteken? 
 


